
Referat af generalforsamlingen i beboerforeningen Ulrik 
 
Mødedato:  
  

Torsdag 14. marts kl. 20.00-21.00 

Sted Fælleshuset, F. F. Ulriks gade 14, stuen, 2100 København Ø 
 

Formål med mødet Afholdelse af den årlige generalforsamling i beboerforeningen Ulrik 
CVR nr. 32608612 
 

Referent: Lotte Bælum, F. F. Ulriks Gade 10, 2. sal, 2100 København Ø 
 

Dagsorden for mødet:  
1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Beretning fra diverse udvalg 

• Sommerfesten 

• Gadespejlet 
4. Forelæggelse af årsregnskab og godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent 
5. Behandling af indkomne forslag (Skal sendes til bestyrelsen senest d. 15. februar) 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen (i alt 7 medlemmer), herunder valg af 

• Formand 

• Kasserer og kasserermedhjælp 
7. Valg af to suppleanter til bestyrelsen 
8. Valg af revisor 
9. Nedsættelse af diverse udvalg 
10. Eventuelt 
 

Punkt på dagsorden Kort referat Ansvar for punktet og 
evt. opfølgning 

1. Valg af dirigent 
 

Kirsten Falkentoft blev valgt som referent og dirigent 
 
Deltagerne til generalforsamlingen godkendte, at 
invitationen til generalforsamlingen var rettidigt 
indkaldt.  

Formand Pernille 
Ibsen Hauge 

2. Bestyrelsens beretning 
 

Formanden for foreningen beskrev i sin beretning, at 
der var foretaget en række forbedringer af 
Fælleshuset, herunder af kloakker, vinduer og 
behandling af gulve.  
 
Det er desuden aftalt i dialog med de andre beboere i 
huset, at der skal repareres på taget samt lyskasserne.  
Der er inviteret til oprydningsdag for medlemmer af 
Ulrik.  
 

Formand Pernille 
Ibsen Hauge 

3. Beretning fra diverse 
udvalg 
 

Der er fortsat stor brug af Fælleshuset – med 
fællesspisning mandag, onsdag og torsdag, samt 
udlejning primært i weekenden. Der er startet et nyt 
initiativ med temaaftener, der foregår over en række 
tirsdage i foråret.   
 
Der er derudover en barselsgruppe og en 
seniorgruppe, der er meget aktiv og hjælper ved de 
mange forskellige arrangementer.  
 
Formanden fortalte desuden, at bestyrelsen har taget 
stilling til, om man kan deltage i arrangementer, hvis 

Formand Pernille 
Ibsen Hauge 



man er fraflyttet, som der blev stillet spørgsmål til på 
generalforsamlingen i 2023. Bestyrelsen har besluttet, 
at man kan deltage i fælles arrangementer, men ikke 
leje Fælleshuset til egne arrangementer eller stemme 
ved fx generalforsamlinger.  
 
Det fælles blad for kvarteret, Gadespejlet, udkommer 
fortsat i 4 numre om året.  
 

4. Forelæggelse af 
årsregnskab og 
godkendelse af budget, 
herunder fastsættelse af 
kontingent 
 

Årsregnskabet og budgettet for 2024 blev fremlagt og 
godkendt.  
Hovedbudskabet var, at foreningens økonomi er sund 
og god – og årsregnskabet for 2023 er afsluttet med 
ca. 90.000 kr. i overskud.  
 
Der skal påregnes nogle ekstraudgifter i 2024, blandt 
andet er der afsat 17.000 kr. til reparation af kælderen 
efter sommerens våde vejr.  
 
Der blev spurgt til en mulig reparation af kvarterets 
christianiacykel. Det blev besluttet, at der skal tages et 
tilbud hjem på reparation, som bestyrelsen kan tage 
stilling til.  

Kirsten Falkentoft – 
kasserer for 
foreningen.  
 
 
 
 
 
 
 
Lotte Bælum, FFU 10 
står pt for cyklen og 
indhenter tilbud på 
rep.  

5. Behandling af indkomne 
forslag (Skal sendes til 
bestyrelsen senest d. 15. 
februar) 
 

Der var ikke kommet indkomne forslag  

6. Valg af medlemmer til 
bestyrelsen (i alt 7 
medlemmer), herunder 
valg af 

• Formand 

• Kasserer og 
kasserermedhjælp 

 

Alle medlemmer af bestyrelsen blev genvalgt.  
 
Bestyrelsen består dermed fortsat af:  

• Formand Pernille Ibsen Hauge 

• Sine Thuen 

• Kirsten Falkentoft 

• Sine Lomholt Thomsen 

• Marianne Velling Petersen 

• Susanne Lisby 

• Mathilde Ibsen 

• Grethe Ekmann 
 

 

7. Valg af to suppleanter til 
bestyrelsen 
 

De nuværende suppleanter fortsætter, men der kan 
være plads til en ekstra suppleant i bestyrelsen.  
 
Der var ikke tilbagemeldinger fra de deltagende til 
generalforsamlingen om, at de ville stille op som 
suppleanter, men alle blev opfordret til at tænke over, 
om de ville melde sig og i så fald kontakte bestyrelsen.   
 

 

8. Valg af revisor 
 

Mads Abrahamsen fortsætter som revisor for 
foreningen.  

 

9. Nedsættelse af diverse 
udvalg 
 

Der kom ikke nye udvalg  

10. Eventuelt 
 

Der blev stillet forslag om køb af en projektor til 
Fælleshuset til fællesarrangementer.  
Bestyrelsen bakkede op om forslaget.  

Bestyrelsen vil gå 
videre med de 
indkomne forslag.  



 
Der blev stillet forslag om indkøb af tekopper til 
fælleshuset. Det blev også vedtaget.  

 

Lotte Bælum, 20. marts 2024 


